
 

Van: e

 

Verzonden: dinsdag 22 februari 2022 11:59

Aan: +AW Griffie Albrandswaard

Onderwerp: FW: Duurzame as-bestemming: een Herdenkingsbos

Bijlagen: Versie 3 een HERDENKINGSBOS.txt

Categorieën: wacht op reactie; To do

Geachte Dames en Heren,

Wilt u zo goed zijn om onderstaande mail en bijlage ter kennis te brengen van het Gemeentebestuur en

Raadsleden.

Zodat ook zij op de hoogte zijn van vragen waar de inwoners van ons Albrandswaard zich voor gesteld zien. En als

voor informatie op publicatie in De Schakel!

Met dank voor de te nemen moeite,

vriendelijke groet,

Verzonden: zondag 20 februari 2022 16:22

Onderwerp: Duurzame as-bestemming: een Herdenkingsbos

 

Geachte Redactie,

Zie mijn voorstel voor een ingezonden stuk. Het betreft overwegingen en keuzes nadat de crematie

van mijn geliefde vrouw heeft plaats gevonden.

De problematiek is actueel.

Het probleem moet op de agenda komen van de politieke partijen. Zo voor de verkiezingen!

De Sire reclame: De dood, praat erover…maar niet overheen. Dat past in deze.

Albrandswaard kapt meer bomen dan dat er geplaatst worden. Gemeente er wat aan.

De meerderheid van uw lezers heeft te maken gehad, of krijgt dat op enigerlei moment, met het sluitstuk

van een crematie: de as-verstrooiing.

250

Voor verdere vragen, op- en aanmerkingen sta ik gaarne ter beschikking.

Ik vertrouw erop dat u tot plaatsing zult overgaan.

Met vriendelijke groet,

E N<



Aan:

Onderwerp: Versie 3: een HERDENKINGSBOS

Recentelijk is mijn vrouw overleden en hebben wij bericht gekregen van het

crematorium : U mag de

as van uw vrouw komen ophalen. De radio verspreidt een pakkende SIRE reclame:

“ DE DOOD , PRAAT

EROVER … .”. En dus bespreken we met kinderen en kleinkinderen het vervolg:

wat gaan we doen met

de as van onze geliefde Oma ?

Internet leidt naar vele mogelijkheden: een mooie urn in de tuin of op de

schoorsteen? Verwerking in

een sieraad, met als topper: de aanmaak van een kunst diamant! Weinig

enthousiasme bij haar

nageslacht.

Ook het bijzetten in een saaie urnenmuur kan niet rekenen op unanieme steun .

Dan het uitstrooien in

de Grienden, waar Oma zo graag een wandeling maakte? Nee, liever niet. Hoe

vinden de bevers

dat?? En gaan de honden er dan niet naar snuffelen?

En wat te denken van verstrooien in de Oude Maas? Ook hier zijn problemen.

Als laatste rustplaats is

de Oude Maas niet echt geschikt: te breed en als getijde rivier erg onrustig.

. Bovendien: door de jeugd

wordt er in gezwommen. Zowel voor deze kinderen als voor Oma is dit geen

prettige gedachte.

Al piekerend en zoekend kwam het idee naar boven voor een duurzame oplossing

ergens een boom

planten. Met dit als uitgangspunt zijn we gaan zoeken. Dit moet toch mogelijk

zijn in onze gemeente

met een oppervlakte van bijna 40090 voetbalvelden.

In de politiek en bij Gemeentebestuur moet de aanleg van een Herdenkingsbos

bekend zijn. Vele

gemeenten hebben al ruimte gemaakt voor een dergelijke herinneringsplaats. De

politieke partijen

leken op enig moment gecharmeerd te zijn door het idee. Alleen: er gebeurt

niets, men kan de ruimte

niet vinden! En dat äin een gemeente die pretendeert de natuur en de

vergroening in haar vaandel te

dragen.

Nu we voor de verkiezingen staan: politiek neem een besluit en wijs een plek

aan waar zo’n

herinneringsplaats gecreëerd kan worden. Bovenstaande discussies zijn niet

plezierig; al helemaal niet

omdat de DUURZAME oplossing voor de hand ligt. Vele inwoners van Albrandswaard

zijn of worden



geconfronteerd met deze keuzes. _ Laat hen niet in het ongewisse en zorg voor

een Herdenkingsbos!


